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Mötesanteckningar Hanna Fager, VTI 

 

 

Datum för mötet: 2024-03-07 

Tid för mötet: 10:00 – 11:00 

Plats: Teams 

 

Sammankallat av:  Ulf Söderberg, Trafikverket 

 

Närvarande 

Ulf Söderberg - Ordförande Trafikverket (från 10.20) 

Hanna Fager - Sekreterare  VTI 

Niklas Larsson  Svevia 

Martin Gunnarsson  Svevia 

Pierre Krips   Swarco (från XX.XX) 

Tobias Ericsson  Hotmix 

Patrik Ronnhagen  Geveko Markings 

Linda Hummerhielm  Trafikverket 

 

 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

Hanna förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Den förslagna dagordningen godkändes utan tillägg.  

 

3. Föregående mötesanteckningar 

Mötesanteckningarna från förra mötet har skickats ut till deltagarna den 16 februari. 

Ingen hade några synpunkter på anteckningarna.  

 

4. Eventuella nya medlemmar 

Förfrågan har kommit från Saferoad och Promax att delta i utskottets arbete. 

Diskussioner följde kring hur utskottet ska organiseras och hur arbetet fördelas på bästa 

sätt. Gruppen får inte bli för stor för då blir arbetet ineffektivt. Det är viktigt att de som 

är deltagare är engagerade och vill vara aktiva i arbetet. Det kan vara positivt att få med 

olika delar av branschen, samtidigt som grupperingen ändå ska fokusera på metoder och 

metodutveckling. En möjlighet är att använda andra parter som referensgrupper. 

 

Vi beslutade att Ulf och Hanna kontakta Saferoad och Promax före nästa möte för att 

diskutera förutsättningarna för deltagande i utskottet. 

 

5. Återkoppling kring metodlistan för labben 

Hanna skickade ut ett dokument med metoder för ifyllnad efter förra mötet, men endast 

Hotmix hade hunnit svara. De andra tillverkarna i gruppen svarar så snart som möjligt 

och återkopplar till Hanna.  
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6. Återkoppling kring metodmatrisen (Niklas) 

Niklas hade påbörjat en sammanställning kring aktuella standarder och metoder som 

kopplar till vägmarkering vilken han visade under mötet och skickade ut efter mötet. 

Återkoppling behövs från gruppen kring vilka metoder som tillämpas.  

 

7. Ringanalyser 

Martin föreslog att vi startar med metoderna som listas i SS-EN 13212. Alla deltagare 

accepterade förslaget, men vi behöver kolla med Geveko Markings och ev Saferoad och 

Promax så att de också har möjlighet att genomföra alla metoderna.  

 

Vi planerar även för en jämförelse mellan de två olika metoderna för mjukpunkt: 

vägmarkering enligt SS-EN 1871 och bitumen SS-EN 1427.  

 

Inför nästa möte ska alla fundera på hur vi organiserar materialframtagning och 

distribution (pulver- eller blockformat, mängder, etc.). Materialet bör samlas ihop hos 

VTI för anonymisering och vidare distribution.  

 

8. Studiebesök 

Det finns ett stort intresse för att besöka BASt. Pierre fick i uppgift att kolla upp hur 

Metodgruppens motsvarighet i Tyskland arbetar kring vägmarkering och metoder för 

provning av vägmarkering. Vi funderar vidare på om vi på sikt kan besöka BASt. 

 

9. Övriga frågor 

Hanna kollar upp ett sätt att dela dokument och protokoll, eventuellt via 

Metodgruppens hemsida eller via Sharepoint. 

 

 

 


